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OBČ I N A   D I V AČA  

 OBČINSKI SVET 
  Kolodvorska ulica 3a, 6215 Divača  
  SLOVENIJA 
 

 
Številka: 032-0005/2013-03 
Datum:  16.4.2013 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
18. redne seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  torek  dne  16.4.2013, v 

sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

 

 
Sejo je vodil župan Občine Divača g. Drago Božac. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: 

člani sveta): 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  
ANDREJ VATOVEC 
BISERKA GRABAR 
BRUNO BOMBAČ 
DOBRIVOJE SUBIĆ 
IGOR ZAFRED 
IVAN KOVAČIČ   
JERNEJ FRANC PREMRL 
LILIJANA KOCJAN ŽORŽ 
MATJAŽ VOLK  
MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 
MIRKO MARTINČIČ 
 
Opravičeno odsotna člana  sveta:  

ALOJZIJ MAHORČIČ 
BLAŽ MALOVEC  
 
Ostali prisotni: 

DRAGO BOŽAC  - župan Občine Divača  
VESNA PAVLOVČIČ –  višja  svetovalka za proračun in finance 
IZTOK FELICJAN – višji svetovalec za okolje in splošne zadeve 
DENIS AMBROŽIČ – predsednik KS Barka  
BENJAMIN ŠKRLJ – predsednik KS Divača 
IRENA CUNJA – predstavnica sredstev javnega obveščanja 
TATJANA CERKVENIK – zapisničarka  
 
Seja se je pričela ob  16. uri. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
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S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 18. redne seje  Občinskega sveta 
Občine Divača. 
 

DNEVNI RED : 

1. Predlog  proračuna Občine Divača za leto 2013 – I. obravnava    

    

Župan je pozdravil vse prisotne, ugotovil  sklepčnost in predlagal potrditev predloženega 
dnevnega reda .  
Ker na predlagan dnevni red ni bilo pripomb, je predlagal v sprejem 
 
PREDLOG SKLEPA :  

Sprejme se dnevni red  18. redne seje Občinskega sveta v predlagani vsebini. 

 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 

PROTI je  glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet.  
 

AD 1. 

PREDLOG  PRORAČUNA OB ČINE DIVAČA ZA LETO 2013 

I. OBRAVNAVA 

 

Župan Občine Divača g. Božac je  podal uvodno obrazložitev  k predlogu proračuna Občine 
Divača za leto 2013, ki so ga člani sveta prejeli v I. obravnavo. Pojasnil je, da je proračun 
investicijsko naravnan, da je usklajen ter primeren za nadaljnjo obravnavo.  
V nadaljevanju je višja svetovalka za proračun in finance ga. Pavlovčič  predstavila  predlog 
proračuna Občine Divača za leto 2013.  
Prihodki so predvideni v višini 7.143.512,80 €, davčni  prihodki 2.820.408,00 €,  nedavčni 
prihodki 1.080.952,79 €, kapitalski prihodki 1.434.886,74 € in transferni prihodki 
1.807.265,27 €.  
Odhodki so predvideni v višini 7.098.731,29 €, tekoči odhodki 1.283.804,00 €,tekoči transferi 
2.600.741,00 €, investicijski odhodki 3.018.369,29 € in investicijski transferi 195.817,00 €. 
Predstavila je račun financiranja, kjer znaša zadolževanje 603.575,00 €, odplačilo dolga    
predstavlja 470.000,00 €,  znesek v višini 250.000,00 €  pa je namenjen za pokrivanje kredita 
iz leta 2012. 
Podala je še krajšo obrazložitev k posebnemu delu proračuna, kjer  so prikazani odhodki po 
posameznih proračunskih postavkah.   
V proračunu so predvidene 4 večje investicije: energetska sanacija stavb OŠ Divača in OŠ 
Senožeče, izgradnja večnamenske dvorane v Senožečah, sanacija ceste Gornje Ležeče, 
obnova stare šole v Divači. 
Podrobnejša obrazložitev proračuna je bila predhodno podana na posameznih odborih in 
komisijah.  
Predlog proračuna Občine Divača za leto 2013 so predhodno  obravnavali vsi matični odbori 
in komisije: Statutarno pravna komisija, Odbor za proračun in finance, Odbor za 
negospodarstvo, Odbor za gospodarstvo, Odbor za prostorsko planiranje ter Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  Sprejeli so predlog proračuna v I. obravnavi  z 
določenimi  pripombami, ki so navedene v priloženih zapisnikih in so jih na seji sveta 
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posredovali  predsedniki  omenjenih  delovnih teles. Menili so, da je predlog proračuna 
primeren za nadaljnjo obravnavo.  
Sledila je razprava, v kateri je predsednik KS Barka g. Ambrožič ogorčeno pripomnil, da so  
dodeljena sredstva za delovanje  krajevnih skupnosti v občini Divača prenizka, da so krajevne 
skupnosti s tem  prikrajšane, kajti z dodeljenimi sredstvi ne morejo ničesar izvesti in na tak 
način  predlaga ukinitev  KS ter,  da se sredstva namenjena  KS, dodeli občinskim društvom.  
Članom sveta je podal v razmislek predlog o povišanju sredstev za delovanje KS. Pojasnil je, 
da vasi v brkinih izumirajo, brez sredstev so obsojene na propad. Opozoril je na 
neenakomeren razvoj po posameznih predelih občine. 
Župan je pojasnil, da je v obstoječem odloku o KS določena delitev sredstev za posamezne 
KS. Prišlo je do dogovora za izvedbo novega odloka o KS. Potekala so usklajevanja v zvezi 
besedilom novega odloka, vendar do nekega pravega  konsenza ni prišlo glede delitve 
sredstev v KS. Tako so sredstva posameznim KS razdeljena po starem odloku.  
g. Kovačič je pripomnil, da pred vsakimi občinskimi volitvami se govori in poudarja o 
pozitivi KS. Problem je najti sredstva, vendar predlaga, da se takoj po sprejetju proračuna 
pristopi k spremembi odloka o KS. 
g.Subič se je tudi pridružil mnenju o čimprejšnjem sprejetju novega odloka ter, da se z 
rebalansom uredi višino potrebnih sredstev za delovanje KS. 
ga. Štrucl-Dovgan je pojasnila dosedanje aktivnosti glede predlaganih sprememb odloka o KS 
oziroma besedilu novega odloka. Prišlo je do problema pri strokovnih službah občine,  pri 
samem financiranju, kjer bo potrebno poiskati neko novo formulo, po kateri bo možno 
financirati KS. 
g. Bombač je pripomnil, da v kraju Dolnje Ležeče v zadnjih 30 letih ni bila izvedena nobena 
investicija in noben  projekt  iz proračunskih sredstev Občine Divača. 
Ravnateljica OŠ Divača ga. Gustinčič se je v imenu šole zahvalila za sprejeto pobudo  za 
prijavo na natečaj za energetsko sanacijo stavb OŠ Divača in Senožeče in  pridobitev sredstev 
na razpisu  za izvedbo omenjene zadeve ter za naknadno rešitev problema  -  nujno sanacijo 
dela strehe na stavbi šole v Divači, ki ni zajeta v  sklop energetske sanacije stavb.  
 
Po  zaključeni razpravi, je župan  dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani vsebini se sprejme  predlog  proračuna Občine Divača za leto 2013 v I. 

obravnavi s pripombami podanimi na posameznih občinskih odborih in komisijah.  

 

 
Dnevni red 18. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je župan ob  
18. uri sejo končal. 
 

Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju 
 
 
 
 
 
ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                         Ž U P A N:  
     Tatjana Cerkvenik, l.r                                                                          Drago Božac, l.r.   
 


